

## SİRKÜLER (2021/15)

| Resmi Gazete Tarih ve Sayısı | Yasal Dayanak                                                                      |
|------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------|
| 22.04.2021 - 31462           | 7316 Sayılı Kanunu'nun 11 inci Maddesi                                             |
| 25.05.2021 - 31491           | 18 Seri No.lu Kurumlar Vergisi Genel Tebliğinde Değişiklik Yapılmasına Dair Tebliğ |

22 Nisan 2021 Tarihli ve 31462 Sayılı Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe giren 7316 sayılı Kanun ile birlikte çalışma hayatını etkileyecek bir dizi düzenleme hayata geçirilmiştir.

Anılan Kanunun 11 inci maddesiyle; Kurumlar Vergisi Kanunu'na Geçici 13 üncü madde eklenmiştir. Buna göre; **% 20 olan Kurumlar Vergisi Oranı,**

- 2021 yılı vergilendirme dönemi için **%25,**
- 2022 yılı vergilendirme dönemi için **%23,**

Olarak uygulanacaktır.

Bu kapsamda, kurumlar vergisi mükelleflerinin 1/1/2021 tarihinden itibaren başlayan vergilendirme dönemleri için 1/7/2021 tarihinden itibaren verilmesi gereken yıllık/geçici kurumlar vergisi beyannamelerinde beyan edilen matrahlarına %25 oranında kurumlar vergisi/geçici vergi uygulanacaktır. 2022 hesap dönemine ait kurum kazançları üzerinden ise %23 oranında kurumlar vergisi alınacaktır.

YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK

Buna göre, geçici vergi oranı, hesap dönemi olarak takvim yılını kullanan mükelleflerde 1/1/2021 tarihinden itibaren başlayan 2021 hesap döneminin **ikinci geçici vergi döneminden itibaren %25** oranında; kendilerine özel hesap dönemi tayin edilmiş olan mükelleflerde ise 1/1/2021 tarihinden itibaren başlayan hesap dönemlerine ilişkin olarak 1/7/2021 tarihinden itibaren verilmesi gereken geçici vergi beyannamelerinde %25 olarak uygulanacaktır.

Dolayısıyla firmalar, 2021 yılı **ilk geçici vergi döneminde % 20** oranı üzerinden geçici vergi ödeyeceklerdir.